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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2023.gada 10.augustā                                                                                                    Nr. 15 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:50 
Sēde atklāta plkst. 10:39 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Rita Tērauda, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts 
Staņislavs Šķesters, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guntis Rasims, 
Deputāts Zigfrīds Lukaševičs. 

 
Darba kārtībā: 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmuma „Par 

Rēzeknes novada pašvaldības sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta 
apstiprināšanu” 2.pielikumā „Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra amatu un 
mēnešalgu saraksts”. 

2. Par lēmumu pieņemšanas tiesību nodošanu Rēzeknes novada Sociālajam dienestam. 

3. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2020.gada 2.jūlija lēmuma “Par Rēzeknes 
novada pašvaldības dzīvojamo fondu”. 

4. Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu L.B. Viļānu 
pagastā. 

 
1.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 15.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldības sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta 

apstiprināšanu” 2.pielikumā „Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra amatu un 
mēnešalgu saraksts” 

Ziņo Natālija Bernāne: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 
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15.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldības sociālo 
iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 2.pielikumā 
„Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra amatu un mēnešalgu 
saraksts”. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Parasti zāles slimnīcā dod no rīta. Vai pansijā dod arī vakarā? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Zāles tiek dotas 3 reizes dienā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja medmāsai ir 0,3 slodzes, tad tas nav daudz. Kā īsti medmāsa 
strādā? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Darba laiks ir no 8:00 līdz 20:00, jo ir zāles, kas jādod pirms pašām 
vakariņām. Vakariņas ir 17.30. Savukārt psihotropās zāles ir jādot ap 
19:00, 20:00, pirms gulēt iešanas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad par 0,3 slodzes medmāsa atrodas iestādē visu dienu? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Šobrīd māsa strādā no 8:00 līdz 16:30. Ja ir īsais mēnesis, tad pat līdz 
16:30 nesanāk, jo ierēķinās arī sestdienas un svētdienas. Uz šo brīdi 
katrā struktūrvienībā slodze ir 1,5. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tika aicināts izvērtēt visus drošības riskus, arī resursu izmantošanu. Ir 
aicinājums amata aprakstā likt ne tikai medicīnas māsu, bet arī 
aprūpes daļu, jo zāļu izdalīšana aizņem 30 minūtes. Ir jāsaprot, ko 
medmāsa dara pārējā laikā (pauž viedokli, sniedz informāciju par 
iepirkumu pakalpojumu organizēšanu nākotnē). 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Izmaiņas amata sarakstos tiek segtas no Rēzeknes novada sociālās 
aprūpes centra budžeta no iekrājumu sadaļas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas ir šim gadam, tomēr ietekme uz budžetu ir. Gadā tie būs 20 000 
euro. Ja pakalpojums ir jānodrošina atbilstoši prasībām, tad cita 
varianta nav. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Cik lielā mērā tas ietekmēs pacienta izmaksas? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Tas neietekmēs, jo nākamgad ietilpsim tādā pat budžetā. Izskatot 
izpildi uz 31.jūliju, ir atsevišķas pozīcijas, kur ir ieplānots par daudz. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Vai budžeta grozījumi jau tika gatavoti? 

Izsaka viedokli 
Natālija Bernāne: 

Jā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2022.gada 
15.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldības 
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sociālo iestāžu amatu un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 
2.pielikumā „Rēzeknes novada sociālās aprūpes centra 
amatu un mēnešalgu saraksts”". 

 
2.§ 

Par lēmumu pieņemšanas tiesību nodošanu Rēzeknes novada Sociālajam dienestam 
Ziņo Rita Žurzdina: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par lēmumu pieņemšanas tiesību nodošanu Rēzeknes novada 
Sociālajam dienestam. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai varētu atkārtot 10.panta otro daļu? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

10.panta otrajā daļā ir teikts, ka lēmumu par personas izslēgšanu var 
pieņemt dome vai tās deleģēta institūcija. Turpmāk lēmumos par 
dzīvojamo platību tiks iekļauts vēl viens punkts, kas noteiks 
Sociālajam dienestam personu izslēgt no reģistra. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kad tiks aktualizēts nodaļas nolikums, tad tajā ir jāatspoguļo Sociālā 
dienesta funkcionalitāte, kas ir deleģēta. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
lēmumu pieņemšanas tiesību nodošanu Rēzeknes novada 
Sociālajam dienestam". 

 
3.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2020.gada 2.jūlija lēmuma “Par Rēzeknes 
novada pašvaldības dzīvojamo fondu” 

Ziņo Rita Žurzdina: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2020.gada 2.jūlija 
lēmuma “Par Rēzeknes novada pašvaldības dzīvojamo fondu”. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kad tabula tiek papildināta, būtu vēlams, lai varētu redzēt, ar kuriem 
dzīvokļiem tā ir papildināta. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vai nevajadzētu pieņemt jaunu lēmumu, lai šo nevajadzētu periodiski 
grozīt? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

2020.gadā pieņemtajā lēmumā ir vairāki punkti, šis nav vienīgais. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai varētu deputātiem pārsūtīt 2020.gada lēmuma sākotnējo versiju, 
lai var salīdzināt izmaiņas? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Lēmumu ieskenēšu un pārsūtīšu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Rēzeknes novada mājaslapā pie domes sēdes arhīviem ir pieejama 
visa nepieciešamā informācija. 

Par lēmumu balso: "par"  - 8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
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Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2020.gada 2.jūlija 
lēmuma “Par Rēzeknes novada pašvaldības dzīvojamo 
fondu”". 

 
4.§ 

Par īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu L.B. Viļānu 
pagastā 

Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot L.B. 2023.gada 27.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par īrētās 
dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu dzīvojamo telpu L.B. 
Viļānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis 
Freibergs, Felicija Leščinska, Guna Popova, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īrētās dzīvojamās telpas apmaiņu pret citu īrējamu 
dzīvojamo telpu L.B. Viļānu pagastā". 

 
 
 
Sēde slēgta plkst. 10:57 
 

Sēdes vadītājs, komitejas priekšsēdētāja:        Inta Brence 

 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


